
    محمد رضا گلرو: کنفرانس وحدت برای زنده نگه داشتن پرچم اسلام است

  

"محمد رضا گلرو" رئیس ستاد برگزاری بیست و نهمین کنفرانس بین المللی وحدت اسلامی در گفتگو با

خبرنگار تقریب درباره دستآورد های این کنفرانس گفت: بیست و نهمین کنفرانس وحدت اسلامی از لحاظ کمی

قابل قیاس با 28 کنفرانس قبلی نیست چون هم از نظر شمار مهمانان رشد داشت و هم اینکه از لحاظ تعدد

برنامه ها شاهد افزایش بودیم.

 

وی افزود: باتوجه به محدودیت هایی که کشورمان با آن مواجه است به ویژه اینکه هم زمان با کنفرانس

وحدت اسلامی محدودیت سفر به ایران از طرف آمریکا مطرح شد اما حضور این حجم از مهمانها و اجرای

برنامه ها و همچنین برگزاری با شکوه کنفرانس بیشتر به یک معجزه شبیه بود.

 

رئیس ستاد برگزاری بیست و نهمین کنفرانس وحدت اسلامی با بیان اینکه کنفرانس وحدت برای زنده نگه

داشتن پرچم اسلام است، اظهار داشت: اگر بازتاب هایی که رسانه های بین المللی از کنفرانس وحدت

داشتند را بررسی کنیم به این نتیجه می رسیم که این اجلاس آنقدر موفق بود که دشمنان اسلام هم

نتوانستند آنرا انکار کنند و این یک پیروزی بزرگ محسوب می شود.



 

    وی افزود: الحمداالله شرایط در کنفرانس وحدت امسال به نحوی پیش رفت که درعین تحریم آمریکا ضد

ایران، متقاضی برای حضور در کنفرانس به حدی بود که ما اولین بار مجبور به انتخاب و گزینش مهمانان

شدیم.

 آقای گلرو با بیان اینکه در مجموع 20 درصد بیشتر از آن چیزی که پیش بینی شده شخصیت خارجی در

کنفرانس وحدت حضور داشتند افزود: به دلیل استقبال از کنفرانس وحدت، ما تقریبا به نیمی از

متقاضیان، اجازه حضور دادیم چون تعداد متقاضیان یشتر از ظرفیت ما بود.

 

معاون امور اجرایی و برنامه ریزی مجمع جهانی تقریب در ادامه اظهار داشت: از طرف دیگر در کنفرانس

امسال شاهد یک صحنه بی بدیل بودیم، اگر به سمینار ها و همایش ها بویژه از نوع غربی آن نگاه کنیم

می بینیم که بیشتر به یک نمایش شبیه هستند که سناریوی آن قبل نوشته شده و شرکت کنندگان براساس آن

سخنرانی می کنند اما در کنفرانس وحدت اینگونه نبود.

وی افزود: برای مثال در مراسم افتتاحیه کنفرانس وحدت علاوه بر اینکه دکتر حسن روحانی رئیس جمهوری

اسلامی ایران و آیت االله محسن اراکی دبیر کل مجمع جهانی تقریب در جایگاه هیئت رئیسه حضورداشتند در

یک طرف نمایندگان کشورهایی که درحوادث چند سال اخیر خاورمیانه بر آنها ظلم شده نظیر سوریه و عراق

و لبنان حضور داشتند و در طرف دیگر نیز نمایندگان کشورهای اردن و ترکیه و بحرین حضور داشتند و

این نشان می دهد که همه این کشور ها جمهوری اسلامی ایران را به عنوان محور وحدت جهان اسلام پذیرفته

اند و هرچند باهم اختلافات سیاسی دارند اما درموضوع تقریب و وحدت در یک جا با محوریت جمهوری اسلامی

ایران جمع شده اند. ضمن اینکه برخی کشورهای شرکت کننده هم که هرچند از لحاظ سیاسی باهم زاویه

داشتند ولی در موضوع وحدت اسلامی کنار هم قرارگرفتند.

 

رئیس ستاد برگزاری بیست و نهمین کنفرانس وحدت اسلامی اظهارداشت: دشمن از یک سو درتلاش است کشورهای

اسلامی را از نظر سیاسی مقابل یکدیگر قراردهد و ازطرف دیگر تلاش دارد تا این اختلاف نظر سیاسی را به

اختلاف نظر قومی و مذهبی تبدیل کند تا یک جنگ تمام عیار مذهبی راه اندازی کند اما می بینیم وقتی

که جمهوری اسلامی ایران بحث وحدت را مطرح می کند همه این کشورها باوجود داشتن اختلاف در اجلاس وحدت

حضور پیدا می کنند و دلیلش این است که اولا اینکه این کشورها ضرورت وحدت را قبول دارند و از سوی

دیگر ایران را به عنوان حَکَم وحدت پذیرفته اند.

 



وی افزود: این مسائل نشان می دهد که امروز در جای جای جهان قبول دارند که جمهوری اسلامی ایران

کشتی آرامش است و اگر کسی سوار کشتی جمهوری اسلامی ایران شود می تواند به ساحل آرامش برسد.

 

آقای گلرو با بیان اینکه برگزاری کنفرانس وحدت یک دستآورد برای جمهوری اسلامی ایران بود، ادامه

داد: در کنفرانس وحدت امسال اولین بار هیئتی از قطر حضورداشت و این باعث خوشحالی است که قطر هم

حاضر به همراهی موضوع وحدت اسلامی است و امیدواریم شمار کم کشور های اسلامی که باقی مانده اند هم

بیایند و از این فرصت ایجاد شده در زمینه وحدت استفاده کنند.

 

رئیس ستاد برگزاری بیست و نهمین کنفرانس وحدت اسلامی درخصوص اقدامات انجام شده برای برگزاری هرچه

بهتر کنفرانس وحدت گفت: از فردای روز مراسم اختتامیه کنفرانس، کار برای کنفرانس بعدی وحدت نیز

شروع می شود یعنی یکسال کار برای مجموعه  فعالیتها و اقدامات اجرایی از جمله فرآیند جذب و دعوت و

انتقال مهمان به ایران، شناسایی ظرفیتهای داخلی، تنظیم برنامه ها و ایجاد بستر لازم برای برگزاری

جلسات و نشستهای حاشیه کنفرانس و همچنین تأمین منابع مالی و بررسی نتایج و جمع بندی نتایج و

تنظیم برنامه های مجمع جهانی تقریب که به تناسب این نتایج صورت گرفته است.

 

وی افزود: در حوزه کمیسیون ها اتفاقات بسیار خوبی رخ داده است برای نمونه در کمیسیون علم و فن

آوری کشور های اسلامی که به تنهایی درحد یک کنفرانس بین المللی بود شرکت کنندگان موضوعات بسیار

خوبی را مطرح و مصوب کردند که به زودی و تا چند ماه آینده فدراسیون علم و فن آوری کشور های اسلامی

راه اندازی می شود همچنین ظرف چند ماه آینده از برند "طیب" که یک برند بین المللی برای محصولات

کشورهای اسلامی است و نظام ارزیابی آن در حال طراحی است، رونمایی خواهد شد.

آقای گلرو با بیان اینکه این برند به نوعی تکامل یافته برند حلال است افزود: این برند فقط یک برند

غذایی نیست بلکه همه تولیدات از صنعت چرم گرفته تا صنعت خودرو ، پزشکی و لوازم خانگی را شامل می

شود.

 

رئیس ستاد اجرایی بیست و نهمین کنفرانس وحدت اسلامی تأکیدکرد: موارد فوق فقط بخشی از فعالیت یکی

از چهارده کمیسیون بیست و نهمین کنفرانس وحدت اسلامی بود و می توان تصدیق کرد که هر کمیسیون به

اندازه یک کنفرانس بین المللی خروجی داشته و نتایج خوبی به بار آورده است.
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